

## **澳門科技大學**MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY

## 通 告 NOTICE

致 To : 全體教職員、科大醫院職員及

國際學校全體教職員

All MUST Teaching Staff, University Hospital Staff, all TIS Teaching Staff

由 From : 總務處

务處 備考 Ref. No. MUST/22/168/TG

日期 Date:

22/07/2022

General Affairs Office

事由 Subject :疫情防控鞏固期防疫措施調整

Adjustment of Epidemic Prevention Measures during the Consolidation Period

鑒於澳門特區政府宣佈自7月23日起將進入本地疫情防控鞏固期,為配合政府防疫措施 落實及執行,所有進入大學校園辦公的教職員工均須戴 KN95 或以上標準的口罩、持有當日 自我快速抗原檢測陰性結果及48小時內核酸檢測陰性結果。保安員將於大學出入口或大樓出 入口進行查驗,若未能符合上述規定者則不予進入校園辦公。

另外;所有進入大學校園各幢大樓之人士必須進行體溫檢測及出示場所碼。感謝大家的理解及配合。若有查詢,請致電本處保安組電話:8897-2233。

Considering that the Macao SAR government declares a "consolidation period" which begins on July 23 2022, and in compliance with the execution of government's epidemic prevention measures, all teaching staff entering the campus area for work shall wear a KN95 facemask or one with a higher standard, hold a negative rapid antigen test result of the day, and present 48-hour negative nucleic acid test result. These shall be examined by the security staffs at all entrances to the campus or building blocks. Please be kindly reminded that those who fail to comply with these measures will be denied access to campus for work.

In addition, those who enter any buildings within the campus shall undergo a temperature check and present venue QR code. Thank you for your understanding and cooperation. For any enquiries regarding this, please contact General Affairs Office Security Team at 8897-2233.